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Protokół Nr XVIII/2016 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 25 kwietnia 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

, a zakończyły o godz. 17
55.

   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Ryszard Wiśniak dokonał otwarcia XVIII sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XVIII sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Wicestarosta Myśliborski – Mariusz Norsesowicz 

zaproponował wprowadzić do porządku sesji projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej w 

Myśliborzu jako punkt 8.5. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak  

zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian:  

Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 8.5 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej 

w Myśliborzu głosowało 11 radnych, przeciw - 6, nikt z  radnych wstrzymał się od głosu.  

 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Podczas głosowania stan radnych - 17 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z realizacji „Wieloletniego Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na lata 2015-2018” za rok 2015. 

4. Informacja o działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu w 2015 roku.  

5.  Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2015. 

6.  Ocena zasobów pomocy społecznej. 

7.  Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

     Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli. 

8.  Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

8.1.w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu 

myśliborskiego dla szkół i placówek niepublicznych prowadzących na terenie powiatu 

myśliborskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej 

dotacji – druk Nr 110; 

8.2.w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2016” - druk Nr 111; 

8.3.w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok - druk Nr 

112; 

8.4.zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 – druk Nr 113. 

8.5.w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu; 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

8. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

9. Oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.3 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad: Sprawozdanie z realizacji „Wieloletniego 

Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2015-2018” za rok 

2015. załącznik Nr 3 do protokołu 

 

Radna - Urszula Sawicka  

zaproponowała,  żeby zreferowane zostało sprawozdanie z realizacji „Wieloletniego Programu 

współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2015-2018” za rok 2015. 

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

przekazał, że informacja została przedstawiona  na piśmie, przedmiotowe sprawozdanie 

omówione zostało  na wspólnym posiedzeniu. Poprosił o ewentualne zapytania.  
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Radna - Alicja Prill 

przekazała, że ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie określa, że organ 

wykonawczy jst. każdego roku zobowiązany jest przedłożyć organowi stanowiącemu jst. 

sprawozdanie z realizacji rocznego  programu współpracy za rok poprzedni. Jednak taki 

program nie został uchwalony. W związku z tym zapytała, dlaczego nie został uchwalony oraz 

czy z tego powodu wydatki z 2015 roku z tego zakresu nie będą wydatkami poddanymi 

wątpliwości przez RIO.  

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

przekazał, że  każdy wydatek był zaplanowany w projekcie budżetu przyjętym przez Radę 

Powiatu na 2015 rok. 

 

Ad. 4  

Przystąpiono do kolejnego punktu: Informacja o działalności Powiatowego Urzędu Pracy  

w Myśliborzu w 2015 roku. załącznik Nr 4 do protokołu 

 

Radna – Alicja Prill  
poprosiła, aby Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy powiedziała kilka  nt.   bezrobocia                    

w powiecie myśliborskim. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu – Beata Stachurska Wołk 

przekazała, że  w porównaniu do końca 2014 roku nastąpił spadek liczby bezrobotnych o 729 

osób, stopa bezrobocia wynosiła 12,1% i zmniejszyła się o 3,2 punktu procentowego.  

W dalszym ciągu najgorzej z pracą mają kobiety. Najwięcej jest  zarejestrowanych osób w 

wieku 25-24 lat,  aż 27%, 15% to osoby w wieku 18 – 24 lat. W ubiegłym roku objęto 

różnymi formami wsparcia ponad 1200 osób; w postaci dotacji na rozpoczęcie działalności,  

staże i roboty interwencyjne, program aktywizacja i  integracja dla osób długotrwale 

bezrobotnych     o najniższych kwalifikacjach. 

Na  koniec poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy w Myśliborzu otrzymał szczególne 

wyróżnienie z Polskiej Organizacji Przedsiębiorczości za uzyskanie lepszych wskaźników i za 

efektywne działania Urzędu  

 

Radna  - Wioletta Drzewińska  

przekazała, że jest to  ogromny sukces dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy w 

Myśliborzu. Pogratulowała dla Pani Dyrektor i pracownikom  PUP w Myśliborzu  

 

Radny –Ferdynand Łukasik 

przekazał, że jest to sukces nie tylko Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu ale 

również  pracowników Urzędu. Kolejno przekazał, że miejsc pracy jest wciąż  mało. 

Ograniczono i prawie zlikwidowane zostało  szkolnictwo zawodowe,  nie ma średniej kadry 

technicznej. Ponad 2 mln. ludzi  wyjechało  za granice, bo tam są wyższe zarobki. Ci pozostali 

mają niskie kwalifikacje, słabą mobilność i dlatego tez zmniejsza się stopa bezrobocia.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poprosił o wyjaśnienia dlaczego w  powiatowej radzie zatrudnienia zabrakło przedstawicieli 

samorządów gminnych.   Najwięcej miejsc pracy stwarzają samorządy gminne poprzez 

współpracę z inwestorami. W związku z powyższym zawnioskował, aby do powiatowej rady 

zatrudnienia zostali włączeni przedstawiciele samorządów gminnych.  
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Nikt z radnych nie zgłosił więcej pytań i uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady – 

Ryszard Wiśniak zamknął dyskusję w tym punkcie.  

 

 

Ad.5 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej za rok 2015. załącznik Nr 5 do protokołu 

 

Radna  - Alicja Prill 

poprosiła o wyjaśnienie, ile w powiecie jest rodzin zastępczych spokrewnionych, ponieważ z 

przedstawionych w sprawozdaniu tabeli jednoznacznie nie wynika ile jest tych rodzin.   

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

poprosił o informację ile w tej kadencji zostało utworzonych nowych rodzinnych domów 

dziecka. 

 

Radna  - Urszula Sawicka 

przekazała, że na posiedzeniu Komisji proszona była Pani Dyrektor PCPR o informację nt. 

przyczyn umieszczania dzieci w opiece zastępczej ( tabela ze str. 6) i nie została udzielona ta 

informacja.  Poprosiła o wyjaśnienie tej kwestii. 

 

Radna – Alicja Prill  

poprosiła o informację, ile na dzień dzisiejszy zatrudnionych jest pracowników jako 

koordynatorów w PCPR w Myśliborzu. Czy przewiduje się zwiększenie liczby zatrudnionych 

koordynatorów. Ile rodzin jest pod opieką każdego pracownika i czy opieką objęte są rodziny 

na wniosek, czy po prostu z urzędu.  

Poprosiła również o podanie jakie kwalifikacje posiadają koordynatorzy.  

 

Przewodniczący  Rady – Ryszard Wiśniak 

przekazał że obecnie Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie jest na zwolnieniu 

lekarskim. 

 

Radna – Alicja Prill  

zwróciła uwagę, że obecna Dyrektor swoją funkcję pełni dopiero od grudnia ubiegłego roku, a 

omawiane sprawozdanie dotyczy roku 2015. Wówczas funkcję dyrektora pełniła inna osoba, 

która dziś mogłaby udzielić odpowiedzi na zadane pytania.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska  

przekazała,  że jeżeli zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu  jest gotowa na udzielenie 

odpowiedzi to powinna zabrać głos. Radnemu A.Mazepie odpowiedziała, że w 2015 roku nie 

powstała żadna rodzina zastępcza. Na dzień dzisiejszy nie brakuje miejsc dla tych dzieci. W 

tym roku w związku z programem 500 plus  rodziny podejmują działania, aby te dzieci 

wróciły do swoich rodziców 

 

Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz  

radnemu A. Mazepie odpowiedziała, że z dniem 1 lutego 2015 roku w Myśliborzycach został 

przekształcony z zawodowej rodziny zastępczej w  rodzinny dom dziecka. 

Radnej A. Prill odpowiedziała, że zatrudnionych jest w Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu 3 koordynatorów. Pod opieką jednego koordynatora jest 35 rodzin. 

Zgodnie z ustawą pod opieką maksymalnie powinno być 15 rodzin. W związku z tym 
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przewidywany jest wzrost zatrudnienia na stanowisku koordynatora. Od tego roku zwiększa 

się dotacja Wojewody na dofinansowanie zatrudnienia jednego koordynatora. PCPR każdą 

nową rodzinę zastępczą informuje o możliwości złożenia wniosku o objęcie wsparciem 

koordynatora. I rodziny korzystają z tej możliwości.  

 

Tabela nr 3 wskazuje liczbę rodzin w 2015 roku, nie według stanu na 31 grudnia co jest 

właśnie nie tożsame z tabelą kolejną, która wskazuje stan rodzin zastępczych na dzień 31 

grudnia. Stąd te dane są niespójne.  

Przyczyny umieszczeń w rodzinach zastępczych to najczęściej ubóstwo wraz alkoholizmem 

albo niewydolność opiekuńczo - wychowawcza i  alkoholizm. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.6 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Ocena zasobów pomocy społecznej. załącznik Nr 6 do 

protokołu 

 

Radna  - Alicja Prill 

przekazała, że jeśli chodzi o liczbę koordynatorów zatrudnionych w PCPR w Myśliborzu to 

Pani Anna Norsesowicz w swojej wypowiedzi wskazała, że zachodzi konieczność 

zatrudnienia, natomiast z omawianego sprawozdania nie wynika ze jest potrzeba zatrudnienia.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że złożony został wniosek na 7 koordynatorów i będzie dotacja na to od 

Wojewody. Jeśli wiemy, że będzie refundacja wynagrodzeń dla koordynatorów dlatego nie 

wykazujemy tego w zatrudnieniu.   

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że Starosta źle zrozumiała intencję. Koordynatorzy są bardzo potrzebni. Chodzi o 

oto, że w sprawozdaniu powinien ten problem już zasygnalizowany.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że analizując rozdz. 85218 - powiatowe centra pomocy rodzinie, gdzie w ubiegłym 

roku wydatkowana była kwota 620.000 zł, a prognoza na ten rok przewiduje kwotę 559.000 zł. 

można wywnioskować, że będą czynione oszczędności, a ponieważ 95% wydatków to 

wydatki osobowe, to wynika z tego że będą zwolnienia pracowników  w jednostce.  

Kolejno poprosiła o wyjaśnienie; skąd wynika również zmniejszenie kwot w rozdz. 85295- 

pozostała działalność. I jakie plany ma Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

jeżeli chodzi o działalność pieczy zastępczej.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

wyjaśniła, że zamierzeniem jest żeby zatrudnienie koordynatorów zmalało  i tym samym 

dzieci wróciły do swoich domów rodzinnych.  

 

Na sesję przybyła Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza. 

 

Ad.7 

Przystąpiono do kolejnego punktu:  Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli. 

załącznik Nr 7 do protokołu 
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Radny – Ferdynand Łukasik 

przekazał, że  niepokoi  go fakt, że wzrosła liczba fałszywych alarmów oraz przestępstw 

gospodarczych prawie o 50%. Poprosił o wyjaśnienie, czy osoby, które powodują fałszywe 

alarmy zostały ustalone.   

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że sprawozdanie z realizacji programu zapobiegania przestępczości oraz porządku 

publicznego i bezpieczeństwa obywateli jest właściwie  powieleniem informacji dot. 

bezpieczeństwa publicznego. Poinformowała, że w przyszłym roku przedmiotowe 

sprawozdanie zostanie połączone ze sprawozdaniem przygotowywanym przez Powiatową 

Komendę Policji.   

 

Przewodniczący Rady  ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Ad.8 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

8.1 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu powiatu myśliborskiego 

dla szkół i placówek niepublicznych prowadzących na terenie powiatu myśliborskiego oraz 

trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji – druk Nr 110; 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

zapytał co było powodem zmiany przedmiotowej uchwały.  

 

Radna  - Alicja Prill 

przekazała, że w uzasadnieniu do projektu uchwały wskazuje się, że zmiana podyktowana jest 

zmianą przepisów ustawy  o systemie oświaty. Wskazała, że przedłożony projekt uchwały 

różni się od dotychczas obowiązującej uchwały z 2014 roku tym, że obecny projekt zawiera 

wiele przepisów, które zawiera ustawa. Zasada jest taka, że skoro ustawa reguluje pewne 

zapisy to projekt uchwały już ich nie powinien zawierać.  

Zapytała, dlaczego Zarząd założył, że szkoły i placówki niepubliczne posiadające uprawnienia 

szkoły nie publicznej nie mają szansy dostać dotacji.  

Kolejno stwierdziła, że w rodz. V Tryb i zakres kontroli – wprowadzone zostały zapisy 

niezgodne z przepisami prawa. Ustawa o systemie oświaty określa jak powinien wyglądać tryb 

kontroli, a w uchwale Rady Powiatu powinny być ustalone tylko szczegóły.  

Poprosiła radcę żeby wyjaśnił, czy organ kontrolujący podmiot dotowany ma prawo żądać 

dowodów wpłaty czesnego lub zwolnić z opłat, czy organ ma prawo żądać umów zawartych z 

uczniami, jaki to ma wpływ na wydatkowanie dotacji. W jaki sposób trzeba zweryfikować, że 

ta osoba jest osobą ze stopniem niepełnosprawności. Kontrolujący może zażądać wglądu do 

karty uczniów. Jaki ma wpływ osiągnięta wiedza ucznia i ocena tego ucznia na tą wiedzę i   

wydatkowanie dotacji.  

Kolejno przekazała, że ppkt. 8. wskazuje, że notatki służbowe z przesłuchań uczniów i 

nauczycieli są o charakterze świadków. Poprosiła o wyjaśnienia. W jaki sposób przesłuchanie 

uczniów miałoby wpłynąć na kontrolę dotacji.  

Przekazała, że projekt uchwały powinien być jeszcze raz przeanalizowany, pod kątem, czy nie 

przekraczamy kompetencji przypisanych organowi prowadzącemu placówki niepubliczne.  

 

Radna  - Urszula Sawicka  
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poprosiła o wyjaśnienie zapisu paragrafu 3 ust. 2 projektu uchwały gdyż występuje różnica  w 

postaci zapisu. W rozpatrywanym projekcie mamy: placówkom niepublicznym przysługuje 

dotacja z budżetu powiatu na każdego wychowanka w 100 % wysokości przewidzianej na 

jednego wychowanka  tego rodzaju placówki w części oświatowej subwencji ogólnej 

otrzymanej przez powiat. W uchwale z 2014 roku zapis jest ten sam tylko te 100% zapisane jest 

jako w wysokości równej kwocie przewidzianej na jednego wychowanka. Zapytała, jaki cel 

przyświecał zmianie tego zapisu. Taki podobny zapis znajduje się w ustępie 3 i w 4.  

 

Radna – Alicja Prill  

Przekazała, że złożyła wniosek formalny o przekazanie tej uchwały do ponownego 

rozpatrzenia i przeanalizowania. Uchwała i załączniki  zawierają braki,  błędy literowe,  które 

będą istotne dla osoby, która będzie się starała  i ubiegała o dotację  

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że Rada określa warunki pobierania i wykorzystywania dotacji. Nie ma tu 

zamkniętego katalogu, co się mieści w ramach tych uprawnień kontrolnych. Należałoby 

zapytać projektodawcę, czy ułatwia to kontrolę.  Projekt uchwały został zatwierdzony przez 

radcę prawnego pod względem formalno-prawnym. Jeśli jest wniosek o wycofanie projektu z 

porządku sesji to faktycznie można to uczynić do wyjaśnienia merytorycznego co do 

uprawnień powiatu.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu – 

Tadeusz Grabski 

przekazał, że uchwała zawiera  część elementów, które zostały dodane do dotychczas 

obowiązującej uchwały oraz cześć elementów, które zostały zmienione. Przekazał, że w rozdz. 

II § 1 ust. 2 brzmi identycznie jak § 2 pkt. 5 dotychczas obowiązującej uchwały. Cały § 2 

doprecyzował co rozumiemy poprzez określone zapisy. W rozdz. II podstawy rozliczania 

dotacji, ponieważ w § 3 ust. 2 był stary zapis został on doprecyzowany. Podobnie jest w ust. 3 i 

4. Natomiast ust. 5 również dodaliśmy zapis. W § 4 też dokonana zmiana, która również była w 

poprzedniej uchwale, ale w § 2. 

Zmieniając to próbujemy jednocześnie w tej uchwale uporządkować pewne zapisy, żeby były 

uszczegółowione. Zakres kontroli również musi być doprecyzowany, by nie było wątpliwości 

jeżeli chodzi o kontrolowanie środków wydawanych przez powiat. Jeżeli chodzi o kontrole 

dopisaliśmy całość w § 12 ust. 4 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała że zadane do przedłożonego projektu uchwały pytania były klarowne i jasne. 

Wystarczyło tylko odpowiedzieć i nie udowadniać, że ten projekt jest lepszy od dotychczas 

obowiązującej uchwały,  bo poprzednią uchwałę też pan przygotowywał. 

Zwróciła się z wnioskiem o przegłosowanie wniosku o odesłanie projektu uchwały ponownie 

do Zarządu Powiatu.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że dla dobra sprawy warto poprzeć wniosek radnej Alicji Prill ponieważ wciąż 

funkcjonuje dotychczasowa uchwała, a przedłożony na dzisiejszej sesji projekt uchwały należy 

dopracować.  Jest  wiele zapisów w tym projekcie uchwały, które wymagają doprecyzowania.   

 

Radny – Andrzej Potyra 
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zwrócił uwagę że na posiedzeniach stałych Komisji Rady był czas na składanie wniosków i 

zadawanie pytań, ale wówczas padały stwierdzenia, że na sesji będą zgłaszane uwagi.  Kolejno 

zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

 Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku. Za zamknięciem dyskusji głosowało 

-  12 radnych, przeciw -  4, 1 radny wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania nieobecny był 

radny Andrzej Potyra 

 

Kolejno Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku o wycofanie z porządku 

sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu 

powiatu myśliborskiego dla szkół i placówek niepublicznych prowadzących na terenie 

powiatu myśliborskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonej 

dotacji. Za wycofaniem  projektu uchwały głosowało – 10 radnych, przeciw – 5, wstrzymało 

się 2 radnych. Podczas głosowania nieobecny był radny Andrzej Potyra. 

 

 

8.2 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2016” - druk Nr 111 

 

Radna – Alicja Prill 

zapytała kiedy przewidywane jest rozpisanie konkursu.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że jeżeli podejmiemy dzisiaj uchwałę to  w dniu jutrzejszym zostanie podjęta 

odpowiednia procedura. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

zapytała, ile z kwoty przeznaczonej  na realizację zadań publicznych w wysokości ok. 480 tys. 

zł.  będą stanowiły środki na organizacje pozarządowe, na małe granty. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że 10.000 zł. 

 

Radna – Alicja Prill 

zapytała, czy powiat będzie oczekiwał na wnioski, które wpłyną z organizacji pozarządowych, 

czy też od razu zostanie rozpisany konkurs.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, ze będzie ogłoszony konkurs adekwatnie do zabezpieczonej kwoty.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak   

zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2016”. 

 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu 

Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2016” głosowało –13, przeciw –0,  4 wstrzymał się od głosu. 1 

radny nie brał udziału w głosowaniu.  
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Uchwała Nr XVIII/110/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 25.04.2016 roku w 

sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2016”  została podjęta. załącznik Nr 8 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.  

 

 

8.3 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok - druk Nr 

112; 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

poinformowała o autopoprawce do projektu budżetu w kwocie 1.000.000 zł. z przeznaczeniem  

na remont budynku przy ul. Północnej 15. 

Przekazała, że powiat myśliborski do dnia dzisiejszego nie ma docelowej siedziby  i Zarząd 

podjął decyzję o kontynuacji remontu tego budynku.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że wydatek ten jest bezcelowy.  Dla powiatu, w związku z realizowanym 

programem naprawczym cenne byłyby jakiekolwiek przychody. Zapytał, czy na dzień 

dzisiejszy wszystkie wydatki,  które są niezbędne w jednostkach są zabezpieczone. Czy 

kuchnia w Domu Wczasów Dziecięcych  prawidłowo funkcjonuje, czy posiłki są 

przygotowywane i dowożone do Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w   Renicach. 

Czy powiat nie chce uzyskać dodatkowej subwencji,  czy w MOS w Smolnicy 

przeprowadzono dodatkowe modernizacje i remonty oraz czy powiat chce skorzystać z tych 

pieniędzy. Kolejno zwrócił się do radcy prawnego z zapytaniem, czy nie jest to 

niegospodarność Zarządu Powiatu.  

 

Starosta Powiatu  - Danuta Patkowska 

przekazała, że część pytań nie ma żadnego związku z uchwałą. Od kilku lat nikt nie podjął 

czynności odnośnie remontu w  MOW w Renicach. Pytanie o funkcjonowaniu kuchni w DWD 

w Myśliborzu również jest nie na miejscu. Cztery lata poprzednie zostały zmarnowane 

rozmową o budownictwie pasywnym. Czas najwyższy podjąć odważną decyzję o 

kontynuowaniu remontu po to, aby mieszkańcy powiatu myśliborskiego  mieli całą bazę w 

jednym miejscu. Na dzień dzisiejszy nie ma innej przygotowanej koncepcji. Wszystkie inne 

inwestycje mają charakter kwotowo niewielki. Należy sukcesywnie przekazywać środki 

finansowe  i kontynuować realizację niezbędnych potrzeb jednostek.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że decyzja odważna to została podjęta dużo wcześniej,  kiedy powiat  pozbył się 

budynku na ul.  Sopoćki. W sytuacji której jesteśmy dziś jako powiat, chodzi o przyszłe 

przychody. Czy Zarząd świadomie podejmuje decyzje, skoro uważa, że  priorytetem jest 

budynek administracyjny, a przecież siedziba powiatu może poczekać. Zarząd Powiatu 

rezygnuje  z przychodów na poczet takiej  inwestycji, a w budżecie brakuje środków na 

remonty MOS i MOW, DWD i inne jednostki. 

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

przekazał, że 18 lat samorządu powiatowego i w dalszym ciągu powiat nie doczekał się  

siedziby.  Radnemu A. Mazepie odpowiedział, że w  poprzedniej kadencji  zlikwidował MOS 
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Szkuner który miał budżet ok. 2,5 mln zł. Stwierdził, że  szkoda że teraz nie pójdzie do Domu 

Wczasów Dziecięcych aby zobaczył jakie tam nastąpiły pozytywne zmiany. Miał Pan w 

ubiegłej kadencji swój program, który realizował z lepszymi, czy też gorszymi efektami. 

Zwrócił uwagę, że nie będzie radny A.Mazepa narzucał Zarządowi i radnym co ma robić, bo 

poprzednie wszystkie Pana decyzje również można podważać. Chociażby jakie one miały 

skutki; przekazanie Szkunera, likwidacja jednostek, czy też środki finansowe, które musiał 

radny A,Mazepa zapłacić dla gminy Myślibórz z uwagi na nie nasadzenie drzewek przy 

budynku na ul. Pólnocnej.15. Pieniądze te za zapłacenie kary starczyłyby na przykład na 

wykończenie parteru przy ul. Północnej. 

Petenci i pracownicy Starostwa powinni być obsługiwani w dobrych warunkach. Dyskusja ta 

do niczego nie prowadzi. Cały czas sprawa jest rozważana. Opozycja ma prawo do krytyki ale 

niech to będzie krytyka merytoryczna. Projekt likwidacji kuchni w Renicach był 

przygotowany przez Pana kadencję jak również projekt utworzenia bursy. 

Na koniec  zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 11 radnych, przeciw – 6, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

 

Radna – Alicja Prill 

zwróciła się do Przewodniczącego Rady Powiatu z zapytaniem w jakim punkcie porządku 

sesji obecnie się znajdujemy po czym zapytała, czy autopoprawka  do projektu uchwały 

została przegłosowana. 

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że autopoprawkę do projektu uchwały należy przegłosować, a następnie 

przegłosować w całości projekt uchwały.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

poprosiła  o przedstawienie zmian do projektu uchwały ponieważ radni dopiero dziś otrzymali 

autopoprawkę.  

 

Starosta – Powiatu – Danuta Patkowska 

Wyjaśniła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały przed sesją.  

 

Za wprowadzeniem autopoprawki Zarządu do projektu uchwały – głosowało -12 radnych,  

przeciw – 4, nikt  nie wstrzymał się od głosu. Podczas głosowania nieobecny był radny A. 

Mazepa.  

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że dopiero po wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały można 

dyskutować nad całością projektu uchwały.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

przekazał, że odbyła się już szeroka dyskusja w tej sprawie, w związku z tym zgłosił wniosek 

o zamkniecie dyskusji. 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że to co się działo w IV kadencji to może nie wszystko było idealne ale na pewno 

poprawiło sytuację po tym  co działo się w III kadencji. Dzięki czemu Rada Powiatu ma 
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dzisiaj do dyspozycji 1 mln. zł., który wprowadzany jest z wolnych środków. Nie kwestionuję 

tego, że siedziba powiatu jest niezbędna ale jest wiele innych potrzeb. 

W Wieloletnim Programie Finansowym można wyczytać, że w kolejnych latach bursa 

planowana jest już nie z wolnych środków lecz z zaciągniętych kredytów. Zapytała, czy 

zarząd ma świadomość, że powiat będzie musiał być wdrażany w kolejny program naprawczy. 

Są inne inwestycje, które wymagają nakładów finansowych, wyszczególnione zostały 

inwestycje drogowe, ale zabrakło w  nich dróg z gminy Myślibórz. Kolejno przekazała, że na 

dzień dzisiejszy mieszkańcy, petenci doskonale orientują się  gdzie obecnie jest główna 

siedziba powiatu, wydział komunikacji i paszporty. Natomiast problem będą mieli wówczas 

gdy siedziba będzie przy ul. Północnej, bo z reguły mieszkańcy nie wiedzą, gdzie ona się 

mieści. Sam pomysł zlokalizowania siedziby przy ul. Północnej był już nietrafiony. Dlatego 

warto jeszcze zastanowić się czy ten 1 mln. zł. z wolnych środków już teraz przeznaczać na 

remont bursy, który potrwa lata. Czy na pewno nie ma innych ważniejszych potrzeb 

inwestycji, które bardziej wpłynęłyby na jakość życia mieszkańców powiatu a nie tylko 

urzędników i Zarządu. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

przekazała, że projekt uchwały, a szczególnie ich zmiany nie zostały szczegółowo omówione. 

W paragrafie – Udziały powiatu w podatkach stanowiących dochody państwa zwiększamy 

wpływy o 37.000 zł. Wykonanie za ubiegły rok wyniosło; 8.700.000 zł. w tej chwili w 

budżecie zabezpieczone jest przeszło 9.000.000 zł.  teraz jeszcze zwiększamy o 30.000 zł. 

Nigdy nie wykonamy tych dochodów. Będziemy mieli 1.000.000 zł deficytu. Kolejna uwaga 

dot. zmian w planie wydatków w załączniku nr 2 w dz. 757  zmniejszamy o 200 tys. Obsługę 

papierów wartościowych przesuwamy zupełnie na inne zadania. W związku z wnioskiem 

dyrektora DWD o przeniesienie kwoty 46.000 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenie 

pracownika, który na mocy porozumienia został przeniesiony ze Starostwa,  zabezpieczamy 

kwotę 68.000 zł..jest to dosyć istotna zmiana . W dziale 85419 – ośrodki rewitalizacyjno – 

wychowawcze, zwiększamy dotację o 300.000 zł. Na co ta kwota została przesunięta, skoro w 

ubiegłym roku wykonanie było 2.000.000 zł, a w tym roku będzie przeszło 3.000.000 zł. 

Projekt uchwały powinien przynajmniej w tych wymienionych punktach szczegółowo 

wyjaśniony.  

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

przekazał, że przed chwilą mieliśmy kolejną próbę manipulacji opinią publiczną.   Przed 

chwilą usłyszeliśmy, że z kredytu będziemy remontowali budynek przy ul. Północnej. Dobrze 

było, że mamy nadwyżkę by ją przeznaczyć. Nie ma mowy na zaciąganie kredytu na remont 

bursy. Jako radny z Myśliborza wraz z  radnym M.Norsesowicz nie zabiegamy o remont dróg 

w gm. Myślibórz, z tego powodu że właśnie niedawno zakończył się ostatni etap modernizacji 

drogi w Sulimierzu. Inwestycja ta została rozpoczęta w roku 2006, w III kadencji ją 

kontynuowaliśmy, poprzednia kadencja jej nie zakończyła i teraz została zakończona. 

Na koniec złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 11, przeciw – 6. Podczas głosowania nieobecny był 

radny Z.Siarkiewicz i J. Getman.  

 

Kolejno, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały  w kształcie z 

autopoprawką. Za podjęciem uchwały głosowało -  12 radnych, przeciw – 3 radnych, nikt nie 
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wstrzymał się od głosu. 1 radny nie brał udziału w głosowaniu.  Podczas głosowania 

nieobecny był radny Z.Siarkiewicz i J. Getman. 

 

Uchwała Nr XVIII/111/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 25.04.2016 roku w 

sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok  została 

podjęta. załącznik Nr 9 do protokołu 

 

 

8.4 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 – druk Nr 113. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że konsekwentnie do poprzedniego projektu uchwały wprowadza aneks do 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2027 rok. W związku z rozbudową i 

remontem siedziby powiatu przy ul. Północnej 15.  

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania autopoprawki Zarządu do projektu uchwały w 

sprawie przyjecie wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Za wprowadzeniem autopoprawki głosowało  12 radnych, przeciw – 3 radnych, 2 radnych  

wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Radna – Urszula Sawicka  

zwróciła uwagę, że materiały dostarczone dla radnych zostały nieprawidłowo skserowane, 

strony są porozrzucane. Na BIP również został wrzucony projekt uchwały, który nie spełnia 

wymogów rozporządzenia jakiemu powinna odpowiadać prognoza finansowa.  

Przekazała, że obawia się, że pewnych środków na inwestycje nie powinno być w tym 

projekcie, RIO badając tą uchwałę może ją odrzucić.  

 

Radna – Urszula Prill 

przekazała, że z uzasadnienia wynika, że ukryte  jest 3.000.000 zł. bez pokrycia. 

Zaproponowała, żeby odrzucić ten projekt uchwały i skorygować o zapisy wynikające z 

rozporządzenia,  żeby uniknąć kompromitacji przed RIO.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska  

poprosiła, aby radni działali na rzecz i dobro powiatu. Chcemy z Państwem współpracować, 

więc jeśli są jakieś pomysły to należy je  przekazywać. Nie tylko ewentualnie zaskarżać 

uchwały. 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że w odróżnieniu od opozycji z poprzedniej kadencji nikt nie chce zaskarżać 

uchwał. Wnosimy tylko o to że przeanalizować zapisy w WPF i dostosować do wymagań 

rozporządzenia. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że jeśli okaże się że opozycja ma rację to potrafi przyznać się do błędu. Po czym 

zachęciła wszystkich radnych do wspólnych rozmów.   

Na koniec zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji.  
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Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. Za 

zamknięciem dyskusji glosowało – 11 radnych, przeciw 6 radnych, nikt nie wstrzymał się do 

głosu.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak   

zarządził głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027. 

 

Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027  

głosowało – 11, przeciw – 6, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XVIII/112/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 24.04.2016 roku 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 – druk Nr 113 została podjęta. załącznik Nr 10 

do protokołu 

 

8.5 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu; 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

zapytała dlaczego radni tak późno otrzymali projekt uchwały skoro posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej odbyło się przed posiedzeniami Stałych Komisji Rady.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Komisja wypracowała co do istoty wniosek, czy skarga jest zasadna czy też nie. Procesem 

dłuższym było przygotowanie uzasadnienia.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak   

zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu; 

 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu; 

głosowało – 13 radnych, przeciw – 4 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XVIII/113/2016 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 25.04.2016 roku w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Centrum Obsługi 

Finansowo – Administracyjnej w Myśliborzu została podjęta. załącznik Nr 11 do protokołu 

 

 

 

Ad. 9 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna  Wioletta Drzewińska 



 14 

Odczytała treść pisma Burmistrza Dębna dot. współpracy z obecnym prezesem szpitala, w 

którym wskazuje że z poprzednim prezesem współpraca przebiegała prawidłowo. Były 

ustalone zasady współpracy z Gminą Dębno oraz podpisana została umowa pożyczki pomiędzy  

gm. Dębno a szpitalem w wys. 720 tys. zł., która została rozłożona na trzyroczne raty 

kapitałowe. Pożyczkę udzielono z przeznaczeniem na pokrycie kosztów projektu i pozwoleń 

związanych z rozpoczęciem inwestycji dot. budowy klatki schodowej i łącznika pomiędzy 

budynkiem A i B w latach 2016 – 2018. Natomiast po zmianie dyrektora w Dębnie brak jest 

jakiejkolwiek współpracy w przedmiotowej sprawie.  

Kolejno poinformowała, że nadzwyczajne zgromadzenie wspólników odbyło się 26 stycznia 

2016 roku tj. odwołanie pana Dariusza Kłosa i powołanie pana Jacka Witkowskiego. Przy 

posiadanym udziale gmina nie ma wpływu na działanie, gdyż gmina Dębno będzie zawsze 

przegłosowywana  przez większościowca.  

Niepokojącym faktem jest to, że strata szpitala na koniec 2015 roku wyniosła. 1.736,510, 48  

zł.  

Brak jest współpracy pomiędzy szpitalem a Gminą Dębno odnośnie działań w szpitalu.  

Zwróciła się do radcy prawnego z zapytaniem, czy uchwała Nr 57/180/2015  z dnia 15 

października 2015 roku w sprawie udzielenia pełnomocnictwa, w którym udziela się stałego 

pełnomocnictwa dla Wicestarosty  dla Pani Danuty Patkowskiej czy  nadal obowiązuje.   

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

Wyjaśnił, że wspomniana uchwała już nie obowiązuje, ponieważ Zarząd Powiatu podjął już 

nową uchwałę, w której udziela pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu dla  Starosty 

Myśliborskiego. 

 

 Kolejno radna Wioletta Drzewińska  złożyła  na piśmie interpelacje i zapytania. 

 

Radny –Arkadiusz Mazepa 

zapytał, kto będzie kolejnym Prezesem Szpitala w Dębnie z uwagi na to, że obecny Prezes 

ubiega się o stanowisko dyrektora Szpitala w Pyrzycach. 

 

Radna – Urszula Sawicka 

Odczytała i złożyła na piśmie  interpelacje. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy wpłynęło zaproszenie do Przewodniczącego Rady Powiatu na uroczystości 71. 

Rocznicy forsowania Odry. Uroczystość odbyła się w sobotę z udziałem wicemarszałka sejmu, 

wojewody burmistrzów, wójtów. Natomiast nikt nie reprezentował Powiatu.   Poinformował, 

że bitwa forsowania Odry przyrównywana jest do polskiego Monte Casino.  

 

Więcej interpelacji i zapytań radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 10 

Kolejny punkt porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, że odpowiedzi udzieli na piśmie. 

 

Ad. 11 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 12  do protokołu) 
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Radny – Arkadiusz Mazepa 

ponownie zapytał, czy  prawdą jest ze dotychczasowy Prezes Szpitala ubiega się o stanowisko 

Prezesa Szpitala w Pyrzycach jeśli tak, to co  Zarząd zamierza w tej sprawie.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

przekazała, ze odpowiedzi udzieli na piśmie.  

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak   

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Nie ma pytań 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak   

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 13 

Oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak   

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad.                        

Nad oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji.  

Przedmiotem oświadczenia nie może być sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, 

wnioskiem lub zapytaniem. 

 

Nikt  z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 14 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XVIII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta audio z nagraniem z XVIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 25.04.2016r. stanowi 

załącznik nr 14  do Protokołu.  

 
 

 

Protokołowała: 
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Janina Sidor 

 

 


